
 Zápis ze schůze výboru ZO ČZS Klecánky konané dne 27.7.2017 
   od 14.oo hodin ve spolkovém domě 
 
 
Přítomni :  výbor : J. Dvořák, H. Řepková, M. Zima 
      kontrolní komise : T. Ledvina, M. Jáša 
 
  hosté : Ing. J. Bárta, Ing. B. Zima, Z. Chabina 
 
Program schůze : kupní smlouvy na pozemky 62/153 a 62/154 
 
Michal Zima předložil výboru kupní smlouvy na výše uvedené pozemky. Jedna je 
uzavřena v roce 1996 a druhá v roce 1997. Kupní smnlouvy jsou notářsky 
ověřené a jsou registrovány na katastru pozemků. Ing. B.Zima na dotaz 
předsedy organizace potvrdil, že prodej pozemků byl řádně schválen členskou 
schůzí v rámci tehdy probíhající privatizace. 
 
Výše uvedené pozemky před prodejem sloužily jako přístupová cesta na pozemek 
62/99 jehož majitelem je Michal Martínek. Ing. B. Zima sdělil,že s otcem Michala 
Martínka se dohodl na řešení přístupu na jeho pozemek vybudováním cesty na 
lesním pozemku u horního parkoviště, který je v majetku města Klecany. Se 
starostou Klecan má uzavřenou nájemní smlouvu a souhlas ke stavbě. 
Předseda organizace zpochybnil možnost realizace tohoto záměru vzhledem k 
tomu, že se jedná o lesní pozemek a bude nutné porazit několik velkých stromů. 
 
Z. Chabina navrhl jako řešení na pozemcích 62/153 a 62/154 vytvořit koridor cca       
1,5 metru, který by umožnil majiteli pozemku 62/99 kromě přístupu i možnost 
připojení elektřiny od společnosti ČEZ. 
 
Výbor navrhl M. Zimovi zpětný odkup pozemků 62/153 a 62/154 do majetku osady. 
M.Zima zváží návrh Z.Chabiny a výboru po poradě s právním zástupcem. 
 
Výbor pověřil předsedu organizace aby pokračoval ve vyhledávání dokumentů - 
usnesení členských schůzí, které se týkají prodeje pozemků.. 
 
 
         
      Zapsal : Jiří Dvořák 
           předseda ZO ČZS 


